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Hei 
 
Det ser ut til at kommunen legger til grunn at det hverken vil være nedleggelser eller ser behovet 
for nyetableringer av barnehager i opptaksområdet Stabekk i den neste 20-års perioden. Når 
Stabekktunet barnehage forsvinner, noe den gjør om noen år, da tomten er solgt til utbygger vil 
det få konsekvenser for våre barn og vil for mange gjøre hverdagslogistikken vanskeligere. 
Presset på andre barnehager i nærmiljøet er allerede stort og reiseavstanden for barn og 
foreldre kan derfor øke betydelig. 
 
I Jernbaneveien på Stabekk har det de siste årene blitt flere nyetablerte med barn og ikke bare 
de eldre som bor. Stabekktunet barnehage ligger perfekt til mtp at foreldre kan komme seg på 
jobb kollektivt etter levering.
Da kommunen/staten og andre arbeidsplasser ikke har parkering til sine ansatte i nye oppførte 
bygg og politikere legger til grunn at folk skal ta kollektiv til jobb må det legges til rette for det. 
 
Jeg ser helst som far til en liten datter og ønske om flere barn at kommunen eller en 
privat aktør ser til at det bygges/leies område til ny barnehage i Jernbaneveien eller 
omegen i nærheten av kollektiv tilbud. 
 
Stabekk handelsområde skal bygges ut og det vil bli flere boliger. Da må det å bygges et 
barnehagetilbud også.
 
Samtidig sogner barn i Stabekktunet barnehage til Stabekk skole, det er jo veldig 
merkelig, da Lysaker skole vil være en bedre og kortere skolevei.  
 
 
Med hilsen
 
Torkild Waage
 


